
Protokoll från årsmötet lördag 26 augusti 2023 på Lillängsplan 

Närvarande: ca 20 personer samt från styrelsen Anders Edelsgren, Anders Malmer, Katarina Delarvé 
Spongberg och Paula Qviberg

1. Årsmötet öppnades 

2. Årsmötet förklarades behörigen utlyst 

3. Till ordförande för mötet valdes Anders Edelsgren och till sekreterare Katarina Delarvé Spongberg 

4. Jan Jendeby och Matilda Sjödin valdes att justera protokollet 

5. Dagordningen fastställdes 

6. Anders Edelsgren redogjorde muntligen för styrelsens verksamhetsberättelse:

 Styrelsen har sammanträtt fyra gånger 
 Föreningen har genomfört adventsfika, loppis, simskola och kräftskiva 

7. Trafiksektionen, genom Kerstin Mattsson, redogjorde för sektionens verksamhetsberättelse. De 
har under året haft dialog med kommunen angående parkeringssituationen på Lillängsvägen och 
ställt ut blomlådor som fartdämpande åtgärd. 

8. Förvaltningsberättelse. Ej aktuellt, se verksamhetsberättelse. 

9. Anders Edelsgren gick igenom föreningens resultat- och balansräkning. Föreningen har haft 
intäkter på 17 400 kronor som består av medlemsavgifter. Antalet betalande medlemmar har 
minskat jämfört med tidigare. Kostnaderna uppgår till 10 852 kronor där majoriteten består av Trivsel
(ex belysning, bord och bänkar på kräftskivan samt dryck och godis på våra tillställningar). Nytt för i år
var simskolan för föreningens barn, där föreningen sponsrade med 2 500 kronor (50% av totala 
kostnaden). Ordförande redogjorde för balansräkningen. Föreningen har god ekonomi med över 
100 000 kronor i kassan.  

10. Revisionsberättelsen är tillstyrkt och fastställd av Monica Rudin. 

11. Årsmötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2022/2023. 

12. Inga arvoden har utgått till styrelsen i år. Årsmötet beslutade att styrelsen under kommande 
verksamhetsår får äta en middag som tack för sin insats. Styrelsen får själva bestämma kostnaden 
som ska vara skälig.

13. Årsavgiften fastslogs till samma som nu, 200 kr per hushåll och år. 
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14. Till styrelseledamöter valdes:

 Tomas Holm (sittande, nyvald på 2 år)
 Katarina Delarvé Spongberg (sittande, 1 år kvar)
 Anders Malmer (sittande, 1 år kvar)
 Natalie Aranda (ny)
 Annie Nordin (ny) 

Anders Edelsgren och Paula Qviberg lämnar styrelsen. 

Till sektionsansvariga valdes: 

 Kräftsektion – Örjan Sandahl 
 Trafiksektion – Kerstin Mattsson, Linda Sjö Lindkvist
 Bastusektion – Julia Klyvare, Malin Ridderström, Eric Spongberg, Hildevig Sveizer 

15. Till revisor valdes Eric Spongberg.

16. Till revisorssuppleant valdes Christoffer Nääs 

17. Till valberedningen valdes Anders Edelsgren

18. Övriga frågor.

 Det påpekades att dagordning inte lagts ut på Facebook innan årsmötet som man lovat. 
Årsmötet kunde trots det förklaras utlyst men bra om det görs framåt. 

 Kerstin från Trafiksektionen föreslog att styrelsen bjuder in sektionsansvariga till 
styrelsemöten så att man kan avrapportera kring frågor löpande under året. 

 Kvistkvarn: Styrelsen frågade om lov att köpa in en kvistkvarn till föreningen, som Åsa och 
Rufus Österdahl på Lavalvägen kan vara värdar för. Önskan bifölls men med krav att den inte 
får vara för klen så att den går sönder och kärvar. Styrelsen får ansvarsfrihet att fatta beslut 
kring ett inköp och komma överens med Åsa och Rufus kring förvaring och rutiner för att låna
den. 

 Det lyftes några trasiga/felande saker i vårt närområde (trasig gatlampa, hängande gren på 
träd) men föreningen har ingen kommunikation med kommunen i sådana frågor utan då kan 
man göra en egen felanmälan till kommunen. 

 Röja i skogen vid sjön: Önskemål om att tillsammans röja i skogen längst med sjön 2–3 
timmar en helgdag och samla grenar som läggs i en hög som kommunen kan hämta och flisa 
upp (de har sagt ok till det). Det är viktigt att kommunen kan hämta det relativt fort. Anders 
Edelsgren tar kontakt och synkar med kommunen. Anders Malmer kan informera på 
Facebook när datum är spikat.  

 Simskolan: Den var lyckad och stämman godkände att det kan genomföras även nästa 
sommar till samma kostnad.

 Plätten på Lillängsvägen med en pulkabacke har nu en ny gräsmatta. Diskussion kring om vi 
ska förbättra den nuvarande pulkabacken eller inte. Fördel: fler barn får plats. Nackdel: Kan 
locka fler till vårt lugna område. En medlem lyfte att fotbollsmålen är trasiga. Kan kommunen
ställa dit nya mål?
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 Lillängsskogen: Det har inkommit förslag från en praktikant på förvaltningen av grönytor på 
Nacka kommun till Anders Edelsgren om att tillgängliggöra Lillängsskogen för fler genom att 
göra i ordning stigarna. Argumentet är att dagis- och skolbarn sliter på skogen och att det 
skulle minska om man gör i ordning stigar och lekytor. Styrelsen har haft förslaget uppe på 
bordet och tagit majoritetsbeslut att man är emot det pga flera anledningar. Anders har 
framfört det till personen på kommunen. Projektet verkar ha gått i stå men styrelsen bevakar
frågan framåt. 

 Musik på kräftskivan: Bandet som brukar spela på Kräftskivan har tagit paus i år. Anledningen
är att de har spelat i 25 år och ville lämna plats till andra som är intresserade. Det 
diskuterades om karaoke kunde vara ett alternativ eller att hyra in en trubadur. Diskussionen 
landade att man vill ha tillbaks bandet!

 Vårloppis: Det blev ingen försäljningssuccé i år även om det var en trevlig sammankomst. Vi 
behöver få dit mer folk utanför Lillängen genom mer marknadsföring på sociala medier. För 
att göra det luftigare kan vi utöka och ställa bord även på gatan intill bostadsrättsföreningen 
(som också är välkomna att sälja).  

 Valborgsfirandet i Lillängsskogen: Det kom in önskemål om att återuppliva detta. Anders 
Edelsgren redogjorde för att det finns budget för det och färdiga körscheman med detaljer 
om förberedelse. Det har tidigare fallit på att det är svårt att få tag på eldvakter, men det går 
att anlita en scoutkår. Samtidigt är det är en knepig plats att elda på ett säkert sätt. 

 Medlemsantalet: Vi tappar medlemmar och ett förslag kom upp att göra det smidigare att 
betala genom att erbjuda Swish. Detta har styrelsen redan undersökt tidigare och det gick 
inte för en förening. Styrelsen dubbelkollar om det fortfarande stämmer. Styrelsen kan i alla 
fall påminna att betala avgiften mer frekvent, på våra events och på Facebook.  

 Bastuflotte i föreningen: Det kom ett förslag om att ha en bastuflotte som alla medlemmar 
kan låna. Den nystartade bastusektionen tog sig an att undersöka om det finns intresse för en
gemensam bastuflotte och hur det skulle fungera med administration av föreningen. De tar 
fram förslag och visar styrelsen. 

 En synpunkt kom in att bryggflotten nere vid vattnet håller på att falla sönder och kan behöva
tas bort snart. 

19. Mötet avslutades

Vid tangentbordet /Katarina Delarvé Spongberg

Justeras: 

Jan Jendeby Matilda Sjödin
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